
 

 

 

 

 

Utdrag ur styrelseprotokoll onsdagen den 8 maj 2019 

Fortsatte diskussionerna om att tillskapa en separat  hagelbana för markmål att främst 

nyttjas för jägarexamen. Lämplig plats är i anslutning till rådjursbanan. Vid samma tillfälle 

kan man passa på att flytta fasantornet dit. Vidare diskuterades olika sätt att värva nya med- 

lemmar. Styrelsen jobbar vidare på olika förslag. Skärtorsdagens ungdomsaktivitet med skytte  

på skyttesimulatorn  var mycket uppskattad. Vi kommer att göra fler sådana dagar i samband 

med skolloven. Förhoppningen är att på sikt rekrytera nya medlemmar till ungdomsskyttet. 

Nästa möte torsdagen den 13.6 kl. 17.00 

Sammanställt av Cläre Söderström-S. sekr OJS 


